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Posėdžio pirmininkas – N. Galvanauskas, Ekonomikos ir biudžeto komiteto

pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Viktorija Bakšinskytė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis.

Į Ekonomikos ir biudžeto komitetą išrinkti 7 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja visi

Komiteto nariai: V. Dačkauskas, R. Daubaris, J. Dromantas, N. Galvanauskas, S. Karbauskas, A.

Katkus, A. Šiaulys.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: A.

Bogdanovas,  A. Daukantienė, I. Gailiuvienė, R. Mc. Geever, F. Žemgulys.

DARBOTVARKĖ. Dėl Savivaldybės biudžeto vykdymo.

SVARSTYTA. Savivaldybės biudžeto vykdymas.

Biudžeto ir ekonomikos skyriaus vedėja I. Gailiuvienė pristatė 2020 m. I ketvirčio

Klaipėdos rajono savivaldybės biudžeto pajamų vykdymą. Informavo, kad Lietuvos Respublikos

Vyriausybė priėmė protokolinį nutarimą, kuriuo numatė galimybę savivaldybėms kreiptis į finansų

institucijas ar įstaigas dėl jų negautų pajamų dydį atitinkančios trumpalaikės paskolos suteikimo.

Prognozavo, kad šiais metais į biudžetą nebus surinkta apie 15 proc. planuoto gyventojų pajamų

mokesčio.

Statybos ir kelių priežiūros skyriaus vedėjo pavaduotoja A. Daukantienė pristatė

skyriaus vykdomų projektų situaciją. Informavo, kad šiuo metu vykdomi projektai susiduria su

sunkumais, ypač rangos darbais, taip pat negalima pasakyti, ar bus laikomasi darbų įvykdymo

terminų (Dauparuose, Gobergiškės darželio projektavimo ir Endriejavo kutūros namų

modernizavimo darbuose).

Administracijos direktorius A. Bogdanovas informavo, kaip sekasi bendradarbiauti su

rangovais, kokia situacija projektų įgyvendinime.

Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja R. Mc Geever pristatė, kaip

vykdomi Ekonominio konkurencingumo, Aplinkos apsaugos, Socialinės paramos, Kultūros paveldo

puoselėjimo ir kultūros paslaugų plėtros programose numatyti projektai.

Komunalinio ūkio ir aplinkosaugos skyriaus vedėjos pavaduotojas F. Žemgulys pristatė,

kaip sekasi vykdyti paviršinio lietaus vandens surinkimo sistemų projektavimo ir įgyvendinimo

darbus.

Komiteto metu aptartas visų Strateginio veiklos plane 2020–2022 m. numatytų projektų

vykdymas pagal programas.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas klausė, ar iš aptartų projektų reikės papildomų

lėšų negu yra numatyta.

A. Daukantienė teigė, kad papildomų lėšų reikės projekto „Stovyklavietės įrengimas

Gargždų karjero teritorijoje“ įgyvendinimui.

R. Mc Geever informavo, kad planuojamas Gargždų miesto, Pušų g. naujosios dalies

apšvietimo įrengimas.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas teigė, kad Klaipėdos rajono savivaldybė yra

atsiliekanti daugiabučių namų renovacijos procese, todėl savivaldybei būtų tikslinga į šią veiklą
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įsitraukti aktyviau. Pasisakė, kad nebus lengva įtikinti gyventojus, tačiau reikėtų bendro sutelkto

komandinio darbo, vadovų pagalbos, susitikimų su gyventojais. Siūlė protokolinį pavedimą:

rekomenduoti Administracijos direktoriui sudaryti darbo/projektų valdymo grupę dėl daugiabučių

namų renovacijos skatinimo ir įgyvendinimo stebėsenos.

Savivaldybės meras B. Markauskas pritarė tokio projekto atsiradimui. Teigė, kad viskas

prasideda nuo projekto gairių parengimo.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas įsipareigojo pateikti projekto gairių aprašą.

Visi Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlomam protokoliniam pavedimui.

Komiteto narys S. Karbauskas siūlė reorganizuoti VšĮ „Gargždų švara“, prijungiant

UAB „Klaipėdos rajono energija“.

Administracijos direktorius A. Bogdanovas pasisakė, kad yra galimybė reorganizuoti

VšĮ „Gargždų švara“, pakeitus jos teisinę formą į uždarąją akcinę bendrovę (UAB). Tik tokiu atveju

būtų galima vykdyti prijungimą su UAB „Klaipėdos rajono energija“. Akcentavo, kad bus

svarstomas šis klausimas.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas siūlė labiau atkreipti dėmesį ir į gyventojų

gyvenamosios vietos deklaravimo klausimą, motyvacijos skatinimą Sendvario, priemiestinių

seniūnijų gyventojams. Svarstė, kad būtų galima įsipareigoti nuo naujai gyvenamosios vietos

prideklaruotų gyventojų skaičiaus Sendvario seniūnijoje, skirti x sumą Sendvario infrastruktūrai

gerinti ir pan. Teigė, kad reikėtų pasirengti gyventojų gyvenamosios vietos deklaravimo viešinimo

planą.

Administracijos direktorius A. Bogdanovas išsakė nuomonę, kad visų pirma tai yra

gyventojų gyvenamosios vietos deklaravimo viešinimo klausimas, todėl yra galimybė sudėlioti

rimtą planą, kuris užtikrintų informacijos sklaidą.

Komiteto narys S. Karbauskas teigė, kad būtų galima pasirengti ir pasitvirtinti tvarką,

kuria vadovaujantis būtų galima tam tikrą dalį lėšų skirti seniūnijoms pagal naujai gyvenamąją vietą

prisideklaravusių žmonių skaičių.

Savivaldybės meras B. Markauskas pritarė S. Karbausko idėjai ir teigė, kad tokią tvarką

būtų galima pasirengti kitais metais. Akcentavo, kad Komitetas galėtų siūlyti protokolinį pavedimą

Administracijos direktoriui.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas siūlė protokolinį pavedimą: rekomenduoti

Administracijos direktoriui sudaryti darbo grupę dėl gyventojų gyvenamosios vietos deklaravimo

Klaipėdos rajone skatinimo ir įgyvendinimo stebėsenos.

Visi Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė šiam protokoliniam pavedimui.

Diskutuota dėl savivaldybės metinių asignavimų mažinimo. Komiteto pirmininkas N.

Galvanauskas siūlė protokolinį pavedimą: rekomenduoti Administracijos direktoriui, programų

koordinatoriams, savivaldybės įstaigų vadovams pasiruošti planus dėl savivaldybės metinių

asignavimų sumažinimo 15 proc.

Komiteto pirmininkas N. Galvanauskas teikė balsavimui siūlomą protokolinį pavedimą,

balsavo: už-5; prieš-1; susilaikė-2.

NUTARTA. Išklausyta informacija dėl savivaldybės biudžeto vykdymo ir pritarta

protokoliniams pavedimams:

1. Rekomenduoti Administracijos direktoriui sudaryti darbo/projektų valdymo grupę dėl

daugiabučių namų renovacijos skatinimo ir įgyvendinimo stebėsenos.

2. Rekomenduoti Administracijos direktoriui sudaryti darbo grupę dėl gyventojų

gyvenamosios vietos deklaravimo Klaipėdos rajone skatinimo ir įgyvendinimo stebėsenos.

3. Rekomenduoti Administracijos direktoriui, programų koordinatoriams, savivaldybės

įstaigų vadovams pasiruošti planus dėl savivaldybės metinių asignavimų sumažinimo 15 proc.

Ekonomikos ir biudžeto                                                           

komiteto pirmininkas                  Nerijus Galvanauskas

Posėdžio sekretorė                  Viktorija Bakšinskytė
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